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                           ÚVODNÍ  SLOVO  STAROSTY  OBCE 

Vážení občané, milí čtenáři, 
naplnil se čas volebního období 2010 – 2014. V tomto měsíci uplyne čtyřleté období, kdy se po komunálních 
volbách v roce 2010 ustavilo nové zastupitelstvo obce Rohov, které bylo oproti předešlému složení z části nové. 
Ze svých řad zvolilo jako starostu obce mne – již potřetí. Každé z těchto zastupitelstev bylo v něčem jiné. 
Každý ze zastupitelů měl své názory, nápady či jiné návrhy ve prospěch nás všech – občanů obce Rohov. Ať již 
byli členové zastupitelstev méně či více aktivní, vždy se dle mého názoru podařilo najít společné řešení, které 
mělo a já doufám, že vedlo, k uspokojení potřeb občanů naší obce. Věřte, že mnohdy byla jednání ostrá, jindy 
náročná, někdy příjemnější, ale pokud se podívám zpětně na období nejen posledních čtyřech let, mám dobrý 
pocit z toho, že se podařil kus dobré práce. V obci máme opraveny takřka všechny místní i státní komunikace, 
nové chodníky, tři dětská hřiště, in-line dráhu a další dvě sportoviště. V uplynulém období jsme ve velké míře 
obnovili zeleň v obci či mimo ni (vysadilo se tisíce stromů a keřů), máme nový obecní dům a ve výborném 
stavu zázemí většiny našich spolků. V oblasti společenské nám bezvadně funguje pět spolků, máme vynikající 
mladé fotbalisty i hasiče, organizujeme takřka 40 kulturně-společenských i sportovních akcí v průběhu každého 
roku a mohl bych jmenovat ještě dále, ale každý rohovský občan to přece sám moc dobře vidí. Domnívám se, že 
je to úspěch a radost to všechno prožívat. Nepřipisuji to všechno pouze sobě nebo členům zastupitelstva, za tím 
vším stojí spousty dalších lidí a organizací, které „ruku v ruce“ spolupracovali a spolupracují na rozvoji naší 
obce. Věřte, že je velmi příjemné slyšet pochvalná slova lidí (především z okolních vesnic), že se naše obec 
stále zkrášluje, zdokonaluje a je den ode dne hezčí. Mám z toho radost. Jen mne tu a tam mrzí, že si to 
neuvědomují někteří rohovští spoluobčané, kteří snad jen ze zásady kritizují, ale po dobu mého působení ve 
funkci starosty obce jsem si již zvykl (nic jiného mi nezbývá). Všechny ty roky slýchávám od lidí, že 
„nezavděčíš se všem“, ano, nezavděčím…., ale věřte, že nejenom v mých silách je, uspokojit potřeby občanů 
obce alespoň z té větší části. Možná byste si řekli, že už  u nás máme všechno hotovo, že nic víc nepotřebujeme, 
ale věřte, že plánů je ještě dost a dost a určitě se nepodaří za pár let splnit všechno. Do blížících se komunálních 
voleb jistě předloží všechny kandidátky plán, jak dále zlepšovat prostředí a život v Rohově, je to určitě dobře, 
každý by měl vědět, s jakou vizí do těchto voleb a do následného volebního období každý z kandidátů vstupuje. 
Přílohou dnešního zpravodaje Vám proto předkládám svou vizi, kterou se svými kolegy chci realizovat 
v nadcházejícím čtyřletém období. Věřte, že i tyto plány chci, stejně jako v předešlých třech volebních obdobích 
realizovat v největší míře, samozřejmě to bude záležet na spolupráci nového zastupitelstva, ale velmi podstatné 
budou a vždy byly finanční prostředky, kterými se veškeré iniciativy kryjí. K tomu všemu mohu a chci přidat 
své bohaté zkušenosti posledních dvanácti let a věřte, že jsou velmi bohaté. Nikdy jsem nesliboval a slibovat  
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nechci ani tentokrát, ale pokud posoudíte realizované projekty a život v obci vůbec, s tím, jaké plány jsem si 
předsevzal, pochopíte, že nejsou nereálné. Velmi často se mne lidé ptají, jak dokážeme uskutečnit naše plány, 
když rozpočet naší obce je ve srovnání s ostatními obcemi poněkud chudší. Je to prosté, snažím se vždy a bez 
rozdílu připravit projekty tak, aby nezatěžovaly obecní kasu, nerealizujeme (až na výjimky - obecní dům) 
projekty z úvěrů u bankovních domů a v maximální míře využíváme dotačních zdrojů. Trochu s nadsázkou lze 
říct, že každou investovanou korunu vynaloženou z obecní kasy díky dotaci ztrojnásobíme. O tom, že dotace 
využíváme v maximální míře, se můžete přesvědčit každý měsíc v našem zpravodaji a v tomto trendu bych rád 
pokračoval. Ať už v zastupitelstvu obce bude působit kdokoliv, měl by pracovat ve prospěch občanů obce dle 
možností a v maximální míře zapojení, v opačném případě přijde naše obec o nemalé možnosti, které má. Proto 
přeji všem kandidátům do letošních komunálních voleb, aby s tímto přesvědčením uspěli. 
Krátká rekapitulace letošního roku. V letošním roce jsme uskutečnili rekordních 5 projektů, o kterých Vás 
průběžně informujeme každý měsíc, proto je detailněji rozepisovat nebudu. Většina z těchto projektů je již 
fyzicky ukončena a část projektů vypořádána i po stránce administrativní a finanční. 
Co nás čeká ještě v letošním roce : 
» dokončení obnovy chodníků v rámci projektu „Obnova venkovské infrastruktury ke sportovním areálům v obci 
Rohov“. Po fyzickém ukončení stavebních prací dále zpracování závěrečné zprávy a žádosti o proplacení dotace. 
Dotace je poskytnuta ze zdrojů Moravskoslezského kraje. 
» zpracování závěrečné zprávy a žádosti o proplacení dotace na projekt „SKATING WSPÓLNA SPRAWA – 
SKATING SPOLEČNÁ VĚC – IN-LINE BRUSLAŘSKÁ DRÁHA ROHOV“. Dotace je poskytnuta ze zdrojů EU. 
» příprava projektu „Silniční propojení hraničních obcí Rohov a Krzanowice – výstavba jednopruhové zpevněné 
komunikace“, vč. provedení výběrového řízení na zhotovitele díla (předpoklad realizace – jaro 2015). Dotace je 
poskytnuta ze zdrojů EU. 
» kompletní příprava projektu „Hrušková alej za Slezskou II. etapa“. Dotace je poskytnuta ze zdrojů 
Ministerstva životního prostředí. 
» příprava projektu na rozšíření inženýrských sítí (vodovod, plynovod) k plánované zástavbě v ul. Horní 
 (lokalita u fotbalového hřiště). Projektová dokumentace je již rozpracována. 
Co nás čeká v budoucnu : 
Plán investičních a neinvestičních projektů bude vycházet z  rozhodnutí nově ustanoveného zastupitelstva obce. 
Jednou z alternativ je plán aktivit, který  je uveden v mém volebním programu v rámci letošních komunálních 
voleb. 
K činnosti zastupitelstva obce : 
 V tomto volebním období pracovalo zastupitelstvo v  tomto složení : Martin Vehovský (místostarosta), Jarmila 
Návratová (předsedkyně kontrolního výboru, členka zastupitelstva), Ing. Artur Komárek (člen zastupitelstva), 
Petr Tomíček (člen zastupitelstva), Pavel Lazar (člen zastupitelstva), Miroslav Masnica (člen zastupitelstva),  
Antonín Komárek (předseda stavebního výboru, člen zastupitelstva), Tomáš Hluchník (předseda finančního 
výboru, člen zastupitelstva). Zastupitelstvo se v  tomto volebním období sešlo na svých zasedáních celkem 48 
krát, kdy se projednaly řádově stovky bodů. Absence zastupitelů byla na jednáních minimální. Nad rámec 
řádných zasedání se vedla komunikace se zastupiteli formou porad a také elektronickou cestou (poštou). 
 
Závěrem bych využil této příležitosti a za spolupráci v tomto volebním období (2010-1014) poděkoval: 
Především bych moc poděkoval své rodině, manželce Kateřině a dcerám Natálii a Marii za podporu, pochopení 
a toleranci (neměli to se mnou vůbec lehké). Poděkování patří rovněž mé mámě. Spolupracovnicím – Marii 
Kubné a Karle Moravcové za výbornou spolupráci (mnohdy i nad rámec svých povinností) a vzájemnou 
podporu. Místostarostovi  - Martinu Vehovskému a ostatním zastupitelům obce – Jarmile Návratové, Ing. 
Arturu Komárkovi, Petru Tomíčkovi, Pavlu Lazarovi, Miroslavu Masnicovi, Antonínu Komárkovi a Tomáši 
Hluchníkovi za spolupráci a podporu. Zvláště děkuji Jarmile Návratové, Pavlu Lazarovi a Tomáši Hluchníkovi 
za spolupráci v zastupitelstvu obce v tomto volebním období, jelikož v nastávajících volbách již nekandidují. 
Dále děkuji všem zaměstnancům obce, kteří pracovali pro obec v  uplynulých letech. Předsedům a členům všech 
místních spolků a organizací za vzájemnou spolupráci. Členům TJ Spartak Rohov za péči o areál, Martinovi 
Halfarovi a Romanovi Halfarovi za vedení mužstva mini žáků a vynikající výsledky našich nejmenších 
fotbalistů ve fotbale, členům SDH za činnost zásahové jednotky, za pomoc při odklizení následků lokálních 
povodní, za péči o zázemí sboru a vedoucím družstva žáků za jejich výcvik a prezentaci rohovských hasičů 
v širokém okolí, členům ČZS za péči o areál „Na Kučakovci“ a za každoroční pořádání veškerých kulturně – 
společenských akcí a za péči o stromy v alejích, organizaci Roháček za veškerou snahu a práci ve prospěch  



____________________________________________________________________________________ 
především rohovských dětí a mládeže, SK Veha teamu za organizaci cyklokrosových závodů a za prezentaci 
naší obce prostřednictvím svých závodníků (především Matěje Lasáka) v rámci celé republiky i mimo ni. 
Muzikantům z dechové kapely Rohovanka pod vedením p. Norberta Hanzlíka za hudební doprovod u 
všelijakých akcí a aktivit v obci i mimo ni. Mysliveckému sdružení Strahovice za péči o zvěř, dodávku stromků 
do obecních lesů a za pořádání výborných mysliveckých hodů. Oceňuji samozřejmě veškerou práci s organizací 
takřka 40-ti kulturně-společenských a sportovních akcí, které se každoročně pořádají v Rohově. Děkuji také 
všem rodinným příslušníkům, známým a kamarádům za pomoc nejen ve složkách a organizacích v obci. Panu 
kostelníkovi a rovněž správci kaple, jakožto i členům kapličního výboru za péči o naši kapli, varhaníkům, 
ministrantům, chrámovému sboru, otci Lucjanovi a Jackovi za duchovní službu pro rohovské občany. 
Zaměstnancům MŠ Rohov a ZŠ Sudice, místním firmám a živnostníkům za spolupráci, vstřícnost a podporu a 
pomoc materiální či finanční při organizování akcí v Rohově (především Ing. Janu Hanzlíkovi, p. Karlovi 
Grimovi a společnosti Ceta s.r.o.), ale také všem ostatním občanům za pomoc a spolupráci. Děkuji závěrem i 
těm, kteří jakkoliv hájí dobré jméno obce Rohov a na které jsem nechtěně zapomněl. 
Na úplný závěr bych Vám popřál dobré zastupitele, bez kterých se vysoká úroveň kvality života, další rozvoj 
obce a kvalitní podmínky pro život v obci nedají zajistit. 
V úctě                                                                                                                Daniel P r o c h á z k a, starosta 
__________________________________________________________________________________________ 

                               INFORMACE  OBECNÍHO  ÚŘADU     
Svoz plastů, nápojových kartonů a sběr papíru  bude v obci proveden ve středu 29.10.2014 ! 

_____________________________________________________________________ 
Informace k volbám do zastupitelstva obce      

Volby do zastupitelstev obcí proběhnou: 
v pátek 10. října 2014 od 14.00 do 22.00 hod. a  
v sobotu 11. října 2014 od 8.00 do 14.00 hod. 

Umístění volební místnosti:  volební okrsek č. 1: Obecní dům Rohov - zasedací místnost v přízemí 
Obecního úřadu Rohov,  Hlavní čp. 180.                   
Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svou totožnost a státní občanství České republiky platným 
občanským průkazem nebo platným cestovním pasem České republiky nebo státní občanství státu, jehož 
příslušníci jsou oprávněni volit na území České republiky. Každému voliči budou dodány nejpozději 3 dny 
přede dnem konání voleb hlasovací lístky. Ve dnech voleb volič může obdržet hlasovací lístky i ve volební 
místnosti. Občané mohou požádat ze závažných důvodů obecní úřad (OÚ) a ve dnech voleb okrskovou volební 
komisi (OVK) o přenosnou volební schránku.  
Tel. na OÚ: 553761091 nebo 553761363, na OVK: 724 248 620.____________________________________ 
 

POZVÁNKA NA VÝSADBU 
Vážení spoluobčané, srdečně zveme Vás i Vaše děti na akci výsadba „Hruškové aleje za Slezskou – II. 

etapa“, která se uskuteční v sobotu 25. října 2014 od 14.00 hod. Sraz všech účastníků je v místě výsadby 
– polní cesta za ulicí Slezskou (za rodinným domem Riemlových čp.128). 

Prosím, vezměte si sebou rýč, hrábě a klacky na opékání párků ! 
Po výsadbě bude připraveno občerstvení u táboráku a teplý čaj – vše zdarma pro účastníky akce ! 

                                   Na setkání s Vámi se těší  Daniel Procházka - starosta 
__________________________________________________________________________________ 
CVIČENÍ  ŽEN 
Každou středu od 19.00 hodin se bude konat v Obecním domě cvičení žen s Evou, začíná se  
od středy 8.10.2014. Zájemci jsou vítáni, přijďte si zacvičit !__________________________________ 

            !!!  ODPADY  !!!  POZOR  !!!  NEPŘEHLÉDNĚTE  !!!___________ 
                            Obecní úřad Rohov oznamuje občanům, že bude proveden 

                       sběr nebezpe čných a velkoobjemových odpad ů z domácností . 
               Sběr bude proveden  v sobotu  8. listopadu 2014  na stanovišti: 
         AREÁL BÝVALÉHO JZD (ul. Krátká) v dob ě od   8.00 do 12.00 hodin          
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Rozloučení s prázdninami 
V sobotu 6.září se v odpoledních hodinách Obecní dům proměnil v pirátskou osadu ,,Rohovských pirátů“, kteří 
s nadšením a s mnoha zábavnými hrami očekávali příchod dětí. Hry byly tematické, a tak si děti mohly 
vyzkoušet jaké je házet kotvou, sledovat nepřátelé pomocí dalekohledu, střílet na nepřátelské lodě vzduchovkou 
anebo jako zajatec utíkat v pytli. A protože piráti se na moři živí kde čím, měly děti možnost ochutnat plody 
z opravdového moře. Jakmile si děti vše vyzkoušely a splnily všechny disciplíny a hry, dostaly sladkou odměnu 
a hračku, kterou si mohly vybrat za své snažení. Během celého odpoledne se promítaly v knihovně fotky 
z letního tábora z Velkých Karlovic. Po setmění se odvážní malí piráti vydali na stezku odvahy. Nejen pro děti 
ale také pro rodiče bylo připraveno bohaté občerstvení. Děti odcházely s úsměvem a my věříme, že se nejen těm 
nejmenším toto pirátské odpoledne líbilo. 

Roháček, o.s. 

    
______________________________________________________________________ 
VINOBRANÍ 
Český zahrádkářský svaz v Rohově pořádal v sobotu 27. 
září 2014 v prostorách Obecního domu tradiční 
VINOBRANÍ a výstavu ovoce a zeleniny. K zakoupení 
byla vína z jižní Moravy z Pálavské oblasti a populární 
burčák, různé speciality např. bramborové placky, 
losovala se věcná tombola. 
Celou akci v sobotu doprovázela cimbálová muzika 
Výhonek z Opavy, večer ji vystřídala diskotéka s DJ 
Rádia Čas.  Výstava ovoce a zeleniny pokračovala 
v obecním domě i v neděli 28. září v odpoledních 
hodinách.   
ČSZ Rohov děkuje všem, kdo přispěli svými výpěstky a 
pomohli výstavu ovoce a zeleniny zorganizovat! 

              
______________________________________________________________________ 
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Sportovní okénko 
V sobotu, dne 20.09.2014 se uskutečnil v Rohově již 6. ročník mezinárodních cyklokrosových závodů 
s vloženým závodem horských kol. Za dobrých klimatických podmínek se závodu zúčastnilo 151 startujících, 
z nichž 150 dojelo až do cíle. Nejmladší účastník měl 3 roky, nejstarší 63 let. 
Celé akci, kterou doprovázel pestrý program, přihlíželo cca 450 diváků, kteří v závěru byli svědky dramatického 
souboje jezdců kategorie Elite. V této hlavní kategorii zvítězil jezdec AUTO Škody Mladá Boleslav Vladimír 
Kyzivát, před domácím Matějem Lasákem, jezdícím v barvách týmu MAX CURSOR Ostrava, jehož výkon byl 
ovlivněn dvojnásobným defektem předního kola.  
Výsledky všech kategorii, jakož i výherní listina tomboly jsou k dispozici na stránkách SK VEHA Teamu 
Rohov, který byl organizátorem celé akce.                                                                           SK VEHA TEAM 
Více na www.rohov.cz, spolky a sdružení, SK VEHA TEAM 
 

    

   

    
__________________________________________________________________________________ 
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Matěj Lasák v přípravě na mistrovství světa v cyklokrosu 
 
 
 
 

Cyklista SK VEHA Teamu Rohov, Matěj Lasák, který v současnosti reprezentuje v dresu tým MAX 
CURSOR Ostrava, se v uplynulých dnech pilně připravoval na kvalifikační závody a samotnou účast 
na MS, které se bude konat v lednu 2015 v Táboře. 
Příprava spočívala ve dvou etapách. 
První proběhla ve Vysokých Tatrách v termínu od 25.8.2014 do 31.8.2014 a jejím obsahem byla hrubá 
fyzická příprava v nadmořské výšce nad 1600 m.  
Druhá etapa se už dotýkala přípravy cyklisty v zalesněném prostředí Beskydských vrcholů – 
v nadmořské výšce okolo 1050 m, se základnou v hotelu Duo na Horní Bečvě. 
Příprava závodníka a jednoho člena technicko – trenérského doprovodu proběhla v termínu od 5.9. do 
19.9. t. r.  
V průběhu přípravy se najížděl jak objem kilometráže, tak se také pilovala technika jízdy v terénu a 
dále i rychlostní pasáže. 
Tato část přípravy byla velice intenzivní. 
Díky možnosti relaxace v zařízení, které je vybaveno bazénem, saunou, posilovnou a tělocvičnou, 
mohla probíhat příprava i v případě nepříznivého počasí. 
Tuto druhou a rozhodující část přípravy bylo možné absolvovat jen díky účelové dotaci z rozpočtu 
Moravskoslezského kraje, která je určena na úhradu nákladů spojených s přípravou sportovce právě 
pro shora popsaný účel. 
 
 
 
 
 
Příloha: Fotodokumentace z přípravy na Horní Bečvě 
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          Projekt SKATING WSPÓLNA SPRAWA – SKATING SPOLEČNÁ VĚC  –  

IN-LINE BRUSLA ŘSKÁ DRÁHA ROHOV  
Obec Rohov získala finanční podporu z Operačního programu přeshraniční spolupráce Česká republika – Polská 
republika  2007 – 2013 v oblasti Fondů mikroprojektů v Euroregionu Silesia na realizaci projektu SKATING 
WSPÓLNA SPRAWA – SKATING SPOLEČNÁ VĚC – IN-LINE BRUSLAŘSKÁ DRÁHA ROHOV, reg. č. 
CZ.3.22/3.3.04/13.04183. 
Projekt je zaměřen na vybudování, pro daný region, ojedinělé infrastruktury in-line dráhy pro volnočasové 
aktivity občanů z ČR a PL. Realizace projektu započala v květnu 2014.  Projekt byl slavnostně uveden do 
provozu  21.09.2014 za přítomnosti představitelů Euroregionu Silesia, polského partnera, obce Rohov a široké 
veřejnosti, kdy se, v rámci sportovního víkendu, uskutečnily in-line pilotní závody na kolečkových bruslích.  
Informace o projektu naleznete také na webových stránkách www.rohov.cz 

Projekt  SKATING WSPÓLNA SPRAWA – SKATING SPOLEČNÁ VĚC – IN-LINE BRUSLAŘSKÁ DRÁHA 

ROHOV je spolufinancován z prostředků Evropské unie, Evropského fondu pro regionální rozvoj. 

          

                                         
_________________________________________________________________________________________ 

______________________________________________________________________________________________ 

                
 
 
 
 
                             

 

              Roháček zve všechny občany na  
                            již tradiční akci: 

         Adventní jarmark a dílna 
                      Akce proběhne v sobotu  29. listopadu 2014   
                                 od 14:00 hodin v Obecním domě 
                                      Můžete se těšit na klasické zdobení věnců a další aktivity,  
                                                      spojené s tématikou přicházejících vánoc. 



___________________________________________________________________ 

POZVÁNKA NA DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ 
sobota 18. 10. 2014 v 19:00 hod.  sál Obecního domu – Rohov 

 

 

________________________________ 
________________________________________________ 

 
_______________________________________________________________________________________________ 

__________________________________________________________________________________________ 
Zveme všechny světlušky, berušky, broučky a jejich rodiče na tradiční 

SVSVSVSVĚTLUŠKOVÝ REJTLUŠKOVÝ REJTLUŠKOVÝ REJTLUŠKOVÝ REJ    
Sraz vSraz vSraz vSraz v    pátekpátekpátekpátek    24.10. 201424.10. 201424.10. 201424.10. 2014    vvvv    17:00 u Obecního domu v17:00 u Obecního domu v17:00 u Obecního domu v17:00 u Obecního domu v    RohovRohovRohovRohově....    

Pak se společně vydáme posvítit si na cestu, která nás zavede až na Kučakovec, kde všechny broučky 

uspíme, opečeme si párky a dáme něco teplého do bříška. Vemte si sebou lampión či lucerničku, a klacky 

na opékání.                    TTTTěší se na Vás Roháší se na Vás Roháší se na Vás Roháší se na Vás Roháček, o.s.ek, o.s.ek, o.s.ek, o.s. 
______________________________________________________________________ 

                                          
POZVÁNKA 

 

Obec Šilheřovice ve spolupráci s Římsko 
katolickou farností Šilheřovice  
a Sdružením obcí Hlučínska pořádá       

               v neděli  5. října 2014 v 15.00 hodin  
     v kostele Nanebevzetí Panny Marie v Šilheřovicích      
XVII. Setkání chrámových sborů regionu Hlučínska 

 
Prodej vstupenek na místě 1 hodinu před 

začátkem představení. 
Předprodej a rezervace vstupenek na tel.: 

604 311 204 u paní Charlotty Krupové. 
Cena vstupenky: 50,- Kč. 

 
Veselá divadelní fraška v kabaretním hávu 

pojednává o tom, jak nenapravitelný flamendr 
hlídaný na příkaz manželky sluhou to přežene 
s kořalkou. Je pokládán za mrtvého. Manželka 
mu vystrojí pohřeb, ale domnělý nebožtík se 
probudí a doví se tak leccos  nepěkného o 
svém manželství a úmyslech „truchlících“ 

pozůstalých.  



__________________________________________________________________________________ 
 Okénko ZŠ Sudice              Oslava výročí sudické školy se opravdu povedla                                
1. září letošního roku oslavila Základní škola v Sudicích své kulatiny, konkrétně 40. výročí. Toto 
významné školní jubileum jsme již v červnu oslavili úspěšnou „ŠKOLNÍ AKADEMIÍ“, na kterou 
právě 1. září, po úvodním zahájení nového školního roku, navazoval „DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ“, 
v rámci něhož si všichni návštěvníci mohli prohlédnout současné prostory školy, především pak zcela 
moderní učebnu fyziky, chemie, přírodopisu a také zbrusu nové šatny v podobě osobních skříněk 
našich žáků. Školou přítomné hosty provázeli pedagogové. V rámci „ŠKOLNÍ AKDEMIE“ vydala 
naše škola almanach k 40. výročí, který se setkal s pozitivní reakcí hostů. Almanach se zabývá 
současností a také budoucností sudické školy. Výstava fotografií z historie sudické školy ve vstupní 
hale a přilehlých prostorách bude ke zhlédnutí celý letošní školní rok. Celá tato velkolepá oslava by se 
jistě neobešla bez velké podpory našich sponzorů, kterým patří srdečné poděkování. Byli to právě oni, 
kteří se velkým dílem zasloužili o její konání. Zvláštní poděkování pak patří panu Herbertu Švančarovi 
ze Sudic, který celou akademii zaznamenal na kameru a škole tak daroval krásnou vzpomínku na 
oslavu 40. výročí. Děkujeme všem sponzorům, pedagogům i žákům, kteří se na realizaci oslav 
jubilejního výročí školy podíleli. Děkujeme rovněž všem hostům za vytvoření skvělé atmosféry oslav. 
SPONZOŘI:  OBEC ROHOV,CSÖLLEOVÁ IRENA (ROHOV), BARÁNEK ERICH (SUDICE),ZIPSOVÁ 

RŮŽENA (SUDICE),OBEC SUDICE,ZIPSOVÁ OLGA (SUDICE),OBEC TŘEBOM,KLINGEROVÁ 

DAGMAR (SUDICE),HALADĚJ ALEŠ (SUDICE),VANÍČEK DAVID (SUDICE),BARTOŠEK JAROMÍR 

(SUDICE),LECIÁN KAREL (SUDICE),DUDA JAROSLAV (SUDICE),MANŽELÉ HALFAROVI 

(ROHOV),ISOTRA a.s.,ŠVANČAR HERBERT (SUDICE)._____________________________________ 

EKOLOGICKÉ AKTIVITY NAŠÍ ŠKOLY .  Sb ěr plastových víček. 
V loňském roce žáci naší školy spolu se svými rodinnými příslušníky sbírali plastová víčka. Sběrem jsme 
podpořili koupi speciálního rehabilitačního kočárku pro dvě děti – Adélku a Matyáše. Děkujeme všem, kteří se 
do sbírky zapojili.Také ve školním roce 2014/2015 bychom rádi sběrem víček podpořili další nemocné děti.  
Sběr vysloužilých baterií, elektrospotřebičů a tonerů.  Projektu RECYKLOHRANÍ se naše škola účastní již 
několik let. Sběrem vysloužilých baterií a elektrospotřebičů získáváme body, které v katalogu odměn 
směňujeme za praktické školní potřeby.  Nově v letošním roce sbíráme navíc i tonery z tiskáren. V loňském 
školním roce největší množství baterií a elektrospotřebičů nasbírali žáci 2. třídy, na druhém místě se umístili 
žáci 1. třídy a třetí byli žáci 3. třídy. Děkujeme a gratulujeme. Podpořte i v letošním školním roce své děti ve 
sběru vysloužilých baterií, elektrospotřebičů a tonerů, a vítězná třída získá zajímavé odměny.  
                                                                                                                                    Ing. Hana Nováková   
Velká cena malých zoologů 2014.   Dne 17. září 2014 se 7 žáků 5. ročníku zúčastnilo soutěže Velká cena 
malých zoologů, která se konala v ostravské zoologické zahradě. Soutěžním tématem byl Život ve tmě – 
živočichové pod povrchem, živočichové s noční aktivitou a jeskynní druhy v rámci ČR. Materiály z doporučené 
literatury týkající se soutěžního tématu jsme s žáky probrali v hodinách přírodopisu a spoustu informací si žáci 
nastudovali sami.Po příjezdu do zoologické zahrady jsme se přesunuli na start vědomostní soutěže, během které 
žáci běželi k jednotlivým stanovištím, kde plnili konkrétní úkoly. Úspěch v soutěži závisel kromě správných 
odpovědí na otázky také na čase, za který byli žáci schopni danou trasu zvládnout. Podmínkou bylo ohleduplné 

chování ke zvířatům (žáci se na trase museli chovat tiše) 
a k vytyčené trase soutěže (nesměli ničit vyznačení trasy ani jinak 
podvádět). Gratulujeme a děkujeme za dobrou reprezentaci naší 
školy.                                                        Ing. Hana Nováková 
Žáci 2. třídy si zasoutěžili v nejdelším hodu papírovou 
vlaštovkou. Pro tento účel dostaly děti za úkol vyrobit papírovou 
vlaštovku a pochopitelně s ní později ve škole co nejdále dohodit, 
aby se mohly stát vítězi této soutěže. Napínavý boj vyhrála 
vlaštovka Lukáše Obrusnika, následovala vlaštovka Martina Riemla 
a jako třetí doletěla vlaštovka Martina Komárka.  
_______________________________________________________  
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